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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A madárinfluenza kialakulás természetes úton történt 
vagy emberi felelőtlenség miatt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A NÉBIH portálján megjelent „Megszűntek a madárinfluenza miatti korlátozások Magyarországon„
cikk a következőről számolt be:

„A  Nemzeti  Élelmiszerlánc-biztonsági  Hivatal  (Nébih)  március  2-án  feloldotta  a  magas
patogenitású madárinfluenza miatt elrendelt korlátozásokat Komárom-Esztergom és Hajdú Bihar
megyében.  A  továbbiakban  mind  a  belföldi,  mind  az  unióba  irányuló  baromfiszállítások
zavartalanul folyhatnak ezen megyékből, az ún. harmadik országokba irányuló exportkorlátozások
azonban ezt követően is érvényben lehetnek. Emellett fontos, hogy továbbra is fennáll a baromfik
kötelező zártan tartása az ország teljes területén!”

Ugyanezen  a  portálon  2020.  március  20.  napján  megjelent  „Újra  megjelent  Magyarországon  a
madárinfluenza„ cikk a következő szomorú tényről számolt be:

„A madárinfluenza H5N8 altípusának jelenlétét igazolta március 25-én egy Bács-Kiskun megyei
kacsatartó  gazdaságban  a  Nébih  laboratóriuma.  Az  állategészségügyi  szakemberek  az  érintett
32.500  pecsenyekacsa  leölését  már  gyanú  alapján  megkezdték.  A  járványügyi  nyomozás
folyamatban van.”

Kérdezem Önt:

A madárinfluenza kialakulás természetes úton történt vagy emberi felelőtlenség miatt?

Budapest, 2020. április 8.
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